

Gérer votre Patrimoine : Cours d'introduction du BEÉFP 101

Managing your Heritage: Introduction to FHBRO 101

Quoi?

- Exploration de la politique du Conseil du Trésor sur la gestion des biens immobiliers en matière d'obligations patrimoniales
- Survol des trois processus liés à cette politique : évaluation, intervention et aliénation

Pour qui?

Toute personne qui gère et /ou a à intervenir sur les édifices fédéraux du patrimoine

Quand et où?

En français, le **mercredi 13 novembre**, au Lieu historique national du Canada de la Maison-Laurier, situé au 335 avenue Laurier Est, à Ottawa.

Inscription obligatoire (25 personnes max.)

Durée et coûts?

Session d'une journée, de 8h30 à 16h.

Coût : 350\$ (repas inclus)

Inscription :

Monic Longtin, BEÉFP: monic.longtin@pc.gc.ca
819-997-6740

What?

- Exploration of the Treasury Board Policy on Management of Real Property regarding heritage obligations
- Snapshot of the three processes related to this Policy: evaluation, intervention and disposal

For Who?

For anybody who manages and/or intervenes in federal heritage buildings

When and Where?

In English, on **Thursday 14 November**, at Laurier House National Historic Site of Canada located at 335 Laurier Avenue East, in Ottawa
Subscription requested (25 people max.)

Time and Costs?

One-day session, from 8:30 to 4 pm

Costs: 350\$ (lunch included)

Registration:

Monic Longtin, FHBRO: monic.longtin@pc.gc.ca
819-997-6740

INSCRIPTION / REGISTRATION (DATE LIMITE/DEADLINE:

Nom / Name:		Poste / Position:	
Ministère / Department:		Adresse / Address:	
Code Postal / Postal Code:	Tel:		
Courriel / e-mail address:			
Code Financier / Financial Coding :			
La personne-ressource pour facturation / Contact person for billing purposes:			
Tel:			

